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Verslag van de vergadering van de gemeenteraad van Laarbeek, gehouden op 27 januari 
2022 in de raadszaal van het gemeentehuis.

Aanwezig:
F.L.J. van der Meijden , voorzitter 
A.P.H van der Aa    , lid 
R.A.G. van den Berkmortel    , lid  
H.M.M. van Bree     , lid  
A.M. Brouwers     , lid  
J.J.M. Brouwers     , lid  
W.G.M. van Dijk , lid
A.A.H.G. de Groot     , lid  
J.P.H. Gruijters     , lid  
M.J.T. van der Heijden     , lid  
J.B.J.A.M. Hendriks     , lid  
R.J.B. van Heugten , lid
N.R. Maas , lid
W.H.P.M. Maas , lid 
N.A.J.M. Otten    , lid  
B.L.J. van Sinten , lid 
J.H. Strijbosch     , lid  
M.H.A. Tijssen     , lid  
J.C.M. Verschuren     , lid  
A.G. M. van de Wijdeven     , lid  
M.L.M. van Heijnsbergen , griffier 
J.H.C.M. Briels     , wethouder  
A.J.L. Meulensteen , wethouder 
M.C. Slaets-Sonneveldt    , wethouder  
J.W.M. van de Ven , gemeentesecretaris

1. Opening en mededelingen en aanwijzing stemmingsvolgorde.
De voorzitter opent de vergadering. De heer Van der Aa wordt door het lot aangewezen als 
het lid dat in voorkomende gevallen als eerste zijn stem zal uitbrengen.

2. Vaststelling agenda.
De heer Van der Heijden geeft aan dat hij het woord wil voeren bij agendapunt 15 over het 
voorstel tot vaststelling van de Transitievisie Warmte.
De agenda wordt vervolgens vastgesteld.

3. Vragenhalfuurtje.
Er heeft zich nog niemand gemeld voor het vragenhalfuurtje.
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4. Vaststelling van de besluitenlijst van de openbare vergadering van 9 december 
en 20 januari 2022.
De besluitenlijst en toezeggingenlijst worden conform het concept vastgesteld.

5. Ingekomen stukken.
De lijst met ingekomen stukken wordt conform het concept vastgesteld.

6. Voorstel tot vaststelling van de 1e wijziging van de afstemmingsverordening 
Participatiewet, IOAW en IOAZ.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

7. Voorstel tot vaststelling van bestemmingsplan Brakenstraat Beek en Donk.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

8. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Achterbosch Lieshout.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

9. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Pater Eustachiuslaan 7, 
Aarle-Rixtel.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

10. Voorstel tot beschikbaarstelling van een krediet voor het opwaarderen bushalte 
rotonde Bavaria.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

11. Voorstel tot vaststelling van het Onderhoudsprogramma wegen 2022.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

12. Voorstel tot vaststelling van het Onderhoudsprogramma riolering 2022.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

13. Voorstel tot vaststelling van het beleid misbruik en oneigenlijk gebruik.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

14. Voorstel tot vaststelling van de Transitievisie Warmte.
De heer Van der Heijden steunt de visie. Hij vraagt aandacht voor een actieve voorlichting 
van met name de bewoners van de oudere wijken als het gaat om de voordelen van 
energiebesparing. Hij vraagt het college om in de eerstkomende commissievergadering met 
een voorstel te komen over de uitvoering van de transitievisie warmte.
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Wethouder Briels geeft aan de uitvoering van de visie in onderdelen is opgebouwd. Gestart 
wordt met de kernen Mariahout en Aarle-Rixtel. Er wordt bij de uitvoering actief extra 
aandacht besteed aan energiebesparing, ook in de andere kernen. Daarvoor zijn onder 
andere energiecoaches aangesteld die inwoners gratis van advies kunnen voorzien. 
Daarnaast krijgen alle huurders een waardebon ter waarde van 70 euro voor het treffen van 
energiebesparende maatregelen. Hij merkt op dat één van de adviseurs onlangs is vertrokken 
waardoor een en ander wat vertraging oploopt. Hij zegt toe in één van de eerstvolgende 
commissievergaderingen met een voorstel te komen.  

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van 
burgemeester en wethouders.

15. Resultaten onderzoek Rekenkamercommissie naar schuldhulpverlening.
Raadsbreed wordt waardering uitgesproken voor het rapport van de rekenkamercommissie. 
Het rapport is actueler dan ooit en geeft duidelijkheid over de verbeterpunten. Vooral de 
toegang tot de hulpverlening verdient aandacht. Daarnaast bevat het rapport ook belangrijke 
verbeterpunten voor de raad. Met instemming wordt geconstateerd dat het college de 
aanbevelingen overneemt. De uitvoering van de aanbevelingen worden in de zomerperiode 
verwacht. 
Wethouder Slaets zal een voorstel doen aan het presidium over de manier en het tijdstip 
waarop uitvoering gegeven wordt aan de aanbevelingen van het rapport.

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van 
burgemeester en wethouders.

16. Voorstel tot vaststelling van de Woonvisie Laarbeek 2022-2026.
De fractie ABL dient een amendement in over betaalbare middenhuur. De fracties CDA, PNL 
en De Werkgroep dienen samen een amendement in over het realiseren van tijdelijke 
woningen.
De fracties van de Werkgroep, ABL en PvdA hebben samen een tweetal moties ingediend over  
de woonruimteverdeling en een opkoopbescherming/zelfbewoningsplicht.
De heer Van Sinten geeft aan dat bouwen voor doorstroming heel goed past in de visie van 
ABL. In de woonvisie worden noodzakelijke scherpe keuzes gemaakt maar een verdere 
concretisering is nodig. Ter bevordering van de bouw van betaalbare woningen in de 
middenhuursector dient hij namens zijn partij een amendement in wat hij vervolgens kort 
toelicht. Dit amendement is aan deze besluitenlijst gehecht en maakt hier onderdeel vanuit. 
Wat het amendement over het realiseren van tijdelijke woningen betreft merkt hij op dat de 
noodzaak om te komen tot de snelle bouw van woningen zeker wordt gesteund. Tijdelijke 
woningen in de kernrandzone kunnen een bijdrage leveren als aanvulling op bestaande 
plannen. 
De heer T. Brouwers stelt vast dat het hier gaat om een visie die echter nog geen concreet 
zicht biedt op hoe we uit de crisis komen. Er is onvoldoende harde en zachte plancapaciteit. 
Verder ontbreekt het aan goede demografische cijfers. De procedures om voldoende te 
kunnen blijven bouwen zijn te stroperig. Meer doorstroming is noodzakelijk. De oorzaak van 
het gebrek aan doorstroming ligt in een chronisch tekort aan betaalbare woningen.  
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Inbreidingslocaties, vooral in Lieshout en Aarle-Rixtel moeten de hoogste prioriteit krijgen.  
Daarnaast dienen bouwplannen in de kernrandzones van de dorpen gestimuleerd te worden. 
Hij vraagt zich af in hoeverre de bouw van woningen voor een bedrag van 255.000 euro wel  
realistisch is. Het amendement van ABL is naar zijn mening overbodig omdat de voorgestelde 
visie al voldoende mogelijkheden biedt om te bouwen voor deze woningcategorie.  
De motie die is ingediend met betrekking tot de woonruimteverdeling komt wat hem betreft 
te vroeg. Er dient eerst meer duidelijkheid te komen. De motie over een zelfbewoningplicht is 
voor zijn fractie een brug te ver. 
De heer Van der Heijden vindt de inschakeling van een doorstroommakelaar een goede zaak.  
Het amendement dat zijn fractie samen met de fracties van PNL en De Werkgroep indient 
bevordert de doorstroming. Ook hij wijst op het belang van goede demografische gegevens. 
Het amendement van ABL kan hij niet steunen omdat de bouw van extra huurwoningen voor 
de middenhuur ten koste zal gaan van de bouw van goedkopere woningen. In de motie over 
de woonruimteverdeling ziet hij weinig omdat dit al in het gronduitgiftebeleid is verwerkt.  
De motie over een zelfbewoningsplicht is nu niet noodzakelijk omdat dit ook al deels in de 
bestaande visie is geregeld. Voor bestaande woningen vindt hij de motie te ver gaan. Het 
probleem speelt bovendien niet in Laarbeek. 
De heer Strijbosch vraagt aandacht voor de betaalbaarheid van woningen. Hij mist een 
terugkoppeling over wat er aan woningen is gerealiseerd. Daardoor kan de raad zijn 
controlerende taak moeilijk uitvoeren. Hij pleit voor een inhaalslag ten aanzien van de bouw 
van sociale huurwoningen. Hij vraagt zich af wat er met zijn motie hierover uit 2017 is 
gedaan. De ingediende moties over zelfbewoningsplicht en woonruimteverdeling worden door 
hem gesteund. Het amendement over woningen in de middenhuursector wordt door hem niet 
gesteund als dit ten koste gaat van de bouw van sociale huurwoningen.  
Hij staat niet afwijzend ten opzichte van het amendement over de bouw van tijdelijke 
woningen. Dit is namelijk ook goed voor de sociale huursector. 
De heer Van Heugten stelt vast dat er in de visie gezocht wordt naar oplossingsrichtingen. 
Het amendement ABL kan hij steunen mits dat niet ten koste gaat van de bouw van sociale  
huurwoningen. Het amendement over tijdelijke woningen sluit aan bij de eerdere motie van 
zijn partij over tiny houses.
De heer Gruijters wijst erop dat de motie over zelfbewoningsplicht al eerder is besproken 
maar dat intussen de omstandigheden zijn veranderd. De  Huisvestingswet is per 1-1-2022 
namelijk gewijzigd. Om de zelfbewoningsplicht in te voeren is wel een besluit van de raad 
nodig. Hij vindt het belangrijk om alle mogelijkheden te benutten die de woningbouw kunnen 
stimuleren en die een rechtvaardige verdeling van woningen bevorderen. Er zijn al andere 
gemeenten in de regio die van deze mogelijkheid gebruik maken waardoor de druk op de 
woningen in Laarbeek alleen maar groter wordt. Met de motie over woonruimteverdeling 
wordt al vast vooruitgelopen op nieuwe regels vanuit Den Haag. Hij licht beide moties kort 
toe. De moties zijn aan deze besluitenlijst gehecht en maken hier onderdeel vanuit. 
Wethouder Meulensteen heeft te maken met een tekort aan ambtelijke ondersteuning. Er is  
heel veel gebouwd in de afgelopen jaren. Er liggen ook nog veel plannen op de plank maar hij 
komt personeel tekort. Binnenstedelijk kunnen er zoveel mogelijk woningen bijgebouwd 
worden maar zodra uitbreiding aan de orde is kijkt de Provincie naar de demografische 
ontwikkelingen. Als het lukt om de doorstroming in beweging te krijgen dan kan dat veel 
problemen oplossen. Hij vraagt zich af of de vraag om extra huurwoningen voor de 
middensector bij Wocom neergelegd moet worden, omdat dit dan ten koste gaat van de bouw 
van sociale huurwoningen.
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Het lijkt hem beter om dat aan anderen initiatiefnemers over te laten met meer kapitaal. 
Hij is dan ook geen voorstander van het amendement van ABL. Er wordt ingezet op een 
aandeel van 60 % aan sociale woningen tot een bedrag van 255.000 euro. Hij zal in de 
volgende vergadering van de commissie Ruimtelijk Domein een overzicht geven van het 
aantal gerealiseerde sociale woningen. Dan zal hij ook een toelichting geven op de stand van 
zaken met betrekking tot het plan Klokkengieterij in Aarle-Rixtel. Bij de provincie denkt men 
inmiddels wat ruimer over de bouw van tijdelijke woningen. Het college gaat daarop inzetten 
maar wil wel waken voor ongewenst effecten.
Het invoeren van een zelfbewoningsplicht wordt mogelijk onder bijkomende voorwaarden, 
maar die zijn er nog niet. Hij komt daar nog op terug. 
Wat de motie over de zelfbewoningsplicht betreft heeft hij contact gezocht met de lokale 
makelaars. Het probleem dat in de motie wordt geschetst wordt door hen niet herkend. Het 
lijkt hem daarom beter om vooralsnog de energie te steken in zaken die wel tot resultaat 
leiden. Wat de motie over de opkoopbescherming betreft wijst hij erop dat dit voor 
nieuwbouwwoningen al wordt toegepast. Een zelfbewoningsplicht voor bestaande woningen 
ziet hij niet zitten. De motie over woonruimteverdeling wordt door hem ontraden omdat de 
nieuwe Huisvestingswet weinig mogelijkheden biedt. 

De voorzitter schorst vervolgens de vergadering. 
De voorzitter heropent de vergadering. 

De heer Verschuren vindt dat de raad alles in het werk moet stellen om de woningcrisis op te 
lossen. Dat is de raad aan de inwoners verplicht. Zijn fractie wil daartoe elk instrument 
aangrijpen en steunt daarom alle moties en amendementen die zijn ingediend. Hij vraagt de 
andere partijen dat ook te doen.  
De heer T. Brouwers hecht ook belang aan het oplossen van de woningcrisis. De woonvisie 
biedt daarvoor voldoende mogelijkheden. Daarnaast heeft hij ook vertrouwen in de 
wethouder. Het amendement van ABL en de beide moties zijn wat zijn partij betreft 
overbodig. 
De heer Van der Heijden handhaaft zijn amendement. Het onderwerp van het amendement 
van ABL is al goed geregeld in de woonvisie en wordt daarom niet gesteund. De motie over 
de zelfbewoningsplicht kan hij, met uitzondering van het 2e punt, wel steunen.
De heer Gruijters geeft aan dat hij zijn motie over opkoopbescherming/zelfbewoningsplicht 
aanpast in die zin dat het 2e punt over bestaande woningen wordt geschrapt. Verder stelt hij 
onder punt 3 voor dat het college voor september met een voorstel komt. De motie over  
woonruimteverdeling wil hij in stemming brengen 
Wethouder Meulensteen wil ten aanzien van de motie over opkoopbescherming/zelfbewoning 
kijken of het college in september een voorstel kan doen hoe we dat kunnen bereiken.
Hij wijst er verder op dat hij Wocom niet kan verplichten tot het bouwen van woningen in de 
middenhuursector. 

De voorzitter schorst vervolgens de vergadering. 
De voorzitter heropent de vergadering. 

De heer Van Sinten geeft aan dat het amendement van zijn fractie op enkele punten wordt 
aangepast. Hij licht deze vervolgens toe. Het aangepaste amendement is aan deze 
besluitenlijst gehecht en maakt hier onderdeel vanuit. 
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De heer Tijssen pleit ervoor om voorzichtig te zijn met de inzet van geld en ambtenaren en 
de juiste prioriteiten te stellen. Zijn fractie vindt de moties en het amendement van ABL 
overbodig. Zijn standpunt is onveranderd.
De voorzitter brengt vervolgens het amendement van de fracties CDA, PNL en De Werkgroep 
over tijdelijke woningen in stemming.  
Alle leden stemmen voor het amendement. De voorzitter stelt vast dat het amendement 
unaniem is aangenomen. 
Vervolgens brengt de voorzitter het amendement van ABL over de bouw van woningen voor 
de middenhuursector in stemming. Voor het amendement stemmen de leden Van der Aa, 
Strijbosch, Van Bree, Otten, Van Heugten en Gruijters, Verschuren, J. Brouwers, Van Sinten 
en Van der Heijden stemmen voor het amendement. De leden Van de Wijdeven, N. Maas, W. 
Maas, T. Brouwers, Tijssen, Van den Berkmortel, Hendriks, Van Dijk, De Groot, stemmen 
tegen. De voorzitter stelt vast dat het amendement met 10 stemmen voor en 9 stemmen 
tegen is aangenomen.

Vervolgens brengt de voorzitter het voorstel, inclusief en met inachtneming van de 
aangenomen amendementen, in stemming. 
Alle raadsleden stemmen waardoor zodat het voorstel unaniem wordt aangenomen. 
Vervolgens brengt de voorzitter de motie zelfbewoningsplicht van ABL, De Werkgroep en de 
PvdA in stemming. Voor motie stemmen de leden Van der Aa, Strijbosch, Van Bree, Otten, 
Van Heugten en Gruijters, Verschuren, J. Brouwers, Van Sinten en Van der Heijden stemmen 
voor het amendement. De leden Van de Wijdeven, N. Maas, W. Maas, T. Brouwers, Tijssen, 
Van den Berkmortel, Hendriks, Van Dijk, De Groot, stemmen tegen. De voorzitter stelt vast 
dat de motie met 10 stemmen voor en 9 stemmen tegen is aangenomen.
Tot slot brengt de voorzitter de motie over woonruimteverdeling van ABL, De Werkgroep en 
de PvdA in stemming. Voor de motie stemmen de leden Strijbosch, Van Bree, Otten, Van 
Heugten, Gruijters, Verschuren, J. Brouwers en Van Sinten. De leden Van der Aa, Van de 
Wijdeven, N. Maas, W. Maas, T. Brouwers, Tijssen, Van den Berkmortel, Hendriks, Van Dijk, 
De Groot en Van der Heijden stemmen tegen. De voorzitter stelt vast dat de motie met 11 
stemmen tegen en 8 stemmen voor is verworpen.

17. Voorstel tot vaststelling van het definitieve ontwerp Natuurontwikkeling ’t 
Gulden Land.
De heer Van den Berkmortel spreekt van een goed ontwerp. Hij wijst wel op de eerder 
aangenomen motie om het gebied niet met paden te doorkruisen en verwijst daarbij naar een 
ingetekend pad in het ontwerp. Hij wil graag weten wat de andere partijen hiervan vinden. 
De heer Van der Heijden heeft niet zoveel problemen met het ingetekende onverharde 
wandelpad. Hij steunt het plan.
De heer Strijbosch heeft ook geen bezwaren tegen het onverharde pad. Het is een goed plan 
geworden. 
De heer Van Sinten spreekt van een gouden kans op uitbreiding van de biodiversiteit. Het 
plan is een stimulans voor het toerisme. Hij is blij met de grote mate van cofinanciering en is 
dan ook blij met dit goede plan.
De heer Van Heugten is ook verguld met het plan. Het biedt veel kansen voor recreatie en 
biodiversiteit. Zijn fractie gaat met het plan akkoord.
Wethouder Briels spreekt zijn dank uit voor de brede steun. Hier is sprake van een uitbreiding 
van de natuur met 17,5 ha. Ten aanzien van het wandelpad merkt hij op dat het plan met 
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publiek geld wordt betaald en dat het publiek er dan ook recht op heeft om ervan (in stilte) te 
genieten. Het plan is in nauw overleg met verschillende instanties en omwonenden tot stand 
gekomen. In het plan is ook een natuurspeelplek opgenomen die past bij de omgeving.

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van 
burgemeester en wethouders.

18. Voorstel tot vaststelling van het Arbeidsmigrantenbeleid.
De fracties van de PvdA en ABL dienen beiden een amendement in om het beleid op enkele 
onderdelen aan te passen.
De heer Strijbosch ziet arbeidsmigranten als volwaardige deelnemers aan de maatschappij en 
vindt dat de beleidsregels niet ver genoeg gaan. De invoering van een verhuurdersver-
gunning is volgens hem essentieel om eisen te kunnen stellen. Wonen, werk en zorg dienen 
losgekoppeld te worden van elkaar om afhankelijkheid te voorkomen. Daarnaast is hij van 
mening dat bij huisvesting in nieuwbouw 1 persoon per slaapkamer de standaard dient te 
zijn. 2 personen op één kamer is niet meer van deze tijd. Rust en privacy zijn belangrijk. 
Hij dient hiervoor een amendement in dat hij vervolgens kort toelicht. Het amendement is 
aan deze besluitenlijst gehecht en maakt hier onderdeel vanuit. Het amendement van ABL 
vindt hij arbitrair omdat het niet te controleren is en omdat het overgrote deel van de 
migranten die hier werken, volgens de cijfers buiten Laarbeek woont. 
De heer J. Brouwers wijst op het belang van goede beleidsregels. Arbeidsmigranten 
verdienen een goede huisvesting. Daarnaast moeten we wel oog houden voor de zorgen die 
er leven de inwoners. Een goede omgevingsdialoog is wat hem betreft vanzelfsprekend om 
draagvlak te creëren. Daarom is het belangrijk regie te houden. Integratie en spreiding zijn 
belangrijk. Clustering dient te worden voorkomen. Zijn fractie dient een amendement in om 
dit te voorkomen. Hij licht het amendement kort toe. Ook dit amendement is aan deze 
besluitenlijst gehecht en maakt hier onderdeel vanuit. 
De heer Van Bree is blij met de aanpassing van het college om boven de 30 plaatsen de raad 
in te schakelen. Wat het amendement van ABL betreft wijst hij erop dat dit tot problemen 
leidt in de samenwerking met de gemeenten in de regio. Er zijn afspraken gemaakt. Hij heeft  
geen angst voor een aanzuigende werking. Er zijn voldoende mogelijkheden voor de raad om 
kritisch te blijven met de aanpassing van het college. Het amendement van de PvdA kan hij 
steunen. 
De heer Tijssen vindt dat alle arbeidsmigranten een fatsoenlijk onderkomen verdienen. Zijn  
voorkeur gaat uit naar huisvesting op het terrein van de werkgever. De aanpassing van het 
college is een goede verbetering. Ook de verplichte registratie van de aantallen migranten is 
een goede verbetering. Het amendement van de PvdA steunt hij niet omdat dit indruist tegen 
de regionale afspraken. Hij vraagt de voorzitter om een schorsing zodat er overleg kan 
plaatsvinden over het amendement van ABL.  
De heer Van der Aa vindt het belangrijk dat het lokale werkgeversplatform betrokken is bij dit 
voorstel. Arbeidsmigranten zijn belangrijk en moeten volwaardig kunnen deelnemen in onze 
samenleving. De aanpassingen van het college maken het verhaal nog sterker. Ook hij wijst 
op het belang van een goede omgevingsdialoog en een goede tijdige evaluatie. Hij pleit voor 
meer sturing op kwaliteit en beheer en hoopt dat het beleidskader wordt overgenomen door 
de buurgemeenten. Ook hij wil niet verder gaan de afspraken die in regionaal verband zijn 
gemaakt en steunt daarom het amendement van de PvdA niet. Uitvoering van het 
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amendement van ABL is moeilijk te controleren. De aanpassing van het college is wat hem 
betreft voldoende. 
Wethouder Meulensteen proeft veel instemming bij de raad over dit voorstel. Hij wijst op de 
afspraken die eerder dit jaar zijn gemaakt in Peelverband. Ook de overige gemeenten zullen 
snel overgaan tot vaststelling van het beleidskader maar tillen de besluitvorming wel over de 
verkiezingen heen. Hij gaat ervan uit dat een slimme werkgever inspeelt op de wensen van 
zijn werknemers en verschillende verblijfsmogelijkheden aanbiedt. Een verplichte norm van 1 
persoon per kamer vraagt extra investeringen die uiteindelijk door de werknemers betaald 
moeten worden via een hogere huur. Hij is niet bang voor een aanzuigende werking omdat 
ook de andere gemeenten in de regio vergelijkbare kaders gaan vaststellen. De raad zijn 
sturingsinstrument. Na 1 jaar gaan we evalueren. Hij raadt amendement van ABL af. 
Een verhuurdersvergunning is niet persé nodig. Als Laarbeek als eerste al begint met het 
wijzigen van de gemaakte afspraken dan is eenduidigheid straks ver te zoeken. Voor het 
voeren van de omgevingsdialoog heeft het college een handreiking vastgesteld die aan 
aanvragers wordt meegegeven. Als er geen omgevingsdialoog heeft plaatsgevonden wordt 
een verzoek niet in behandeling genomen. 

De voorzitter schorst vervolgens de vergadering. 
De voorzitter heropent de vergadering. 

De heer Strijbosch houdt zijn amendement overeind en doet een beroep op de raad om dit, 
gelet op de tijdgeest, te steunen. Het is volgens hem essentieel dat de arbeidsmigranten niet 
in een afhankelijke positie komen te verkeren.
De heer J. Brouwers steunt het amendement van de PvdA. Hij vindt wel dat partners de 
gelegenheid moeten hebben om één kamer te delen. 
Ook de heer Van Bree steunt het amendement van de PvdA. Het amendement van ABL 
steunt hij niet. 
De heer Tijssen gaat akkoord met het voorstel van het college en steunt de beide 
amendementen niet. 
De heer Van der Aa heeft dezelfde mening en volgt het voorstel van het college. 

Wethouder Meulensteen geeft aan dat het scheiden van bed en brood haaks staat op wat we 
willen, namelijk huisvesting op de plek waar men werkt. Voor werkgevers is het van belang 
dat ze hun werknemers tevreden houden, anders zijn ze vertrokken. Hij pleit er nogmaals 
voor om niet meteen af te wijken van de regionale afspraken.  
De heer J. Brouwers proeft onvoldoende steun voor zijn amendement. De aanpassing van de 
regels door het college is al een goede verbetering. Zijn fractie zal de ontwikkelingen 
nauwgezet volgen. Hij trekt het amendement in.
De heer Strijbosch wenst zijn amendement in stemming gebracht te zien. 

De voorzitter brengt vervolgens het amendement van de PvdA in stemming.  
Voor het amendement stemmen de leden Strijbosch, Van Bree, Otten, Van Heugten en 
Gruijters, Verschuren, J. Brouwers en Van Sinten stemmen voor het amendement. De leden 
Van der Aa, Van de Wijdeven, N. Maas, W. Maas, T. Brouwers, Tijssen, Van den Berkmortel, 
Hendriks, Van Dijk, De Groot en Van der Heijden stemmen tegen. De voorzitter stelt vast dat 
het amendement met 11 stemmen tegen en 8 stemmen voor is verworpen.
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Vervolgens brengt de voorzitter het voorstel in stemming.
De heer Strijbosch geeft in een stemverklaring aan dat hij tegen het voorstel stemt omdat hij 
zijn voorgestelde aanpassingen essentieel vindt. 
De heer Van Bree vindt het jammer dat het amendement het niet heeft gehaald maar ziet, 
indien nodig, kansen voor herstel bij de evaluatie stemt daarom voor het voorstel. 
De heer Strijbosch stemt tegen het voorstel, de rest van de leden stemt voor. 
De voorzitter stelt vast dat het voorstel met 18 stemmen voor en 1 stem tegen is 
aangenomen.

19. Voorstel tot vaststelling van de zienswijze op het Werkprogramma 
Metropoolregio Eindhoven 2022.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

20. Voorstel tot vaststelling van de zienswijze op het Ambitiedocument 
Metropoolregio Eindhoven.
Vanuit de raad wordt tevreden geconstateerd dat er aandacht wordt gevraagd voor de 
onderwerpen volkshuisvesting en milieu en het concreter maken van de ambities. 
Voorgesteld wordt om de zienswijze te delen met de gemeenteraden van de andere 
regiogemeenten als opmaat voor een breed gedragen reactie naar de MRE.
Wethouder Briels is blij met de brede steun en zegt de gemeenteraden van de andere 
regiogemeenten te informeren over de zienswijze.

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van 
burgemeester en wethouders.

21. Voorstel tot vaststelling van de wijzigingen op de begroting 2022.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

22. Sluiting.
De voorzitter sluit de vergadering.

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 10 maart 2022.

De raad van de gemeente Laarbeek,
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